
Z Á P I S č. 2 z jednání  
Komise pro vzdělávání a sport ze dne 27. 3. 2022  

 

 
 
Přítomni:  Předseda komise     Hana Sekotová 
  Garant komise Tibor Macík  

 Tajemník komise David Koukal    
    

Členové komise Emil Vodák, Jan Vrba, Dominik Liberda, Jan Malysa, 
Romana Grosičová, Gabriela Paděrová 

           
Hosté Iva Peitlová, Rostislav Brokeš, Jan Baďura 

 

Program: 
 

1. Úvod 

Úvodní zahájení uvedla předsedkyně p. Sekotová. Kvůli časové dispozici pozvaných 
hostů pana Brokeše pana Baďury za projekt Arény individuálních sportů navrhla 
předsedkyně zahájení jednání tímto bodem. Se změnou pořadí témat v programu 
komise souhlasila.  

 

2. Areál za podjezdem  
 

Prezentaci uvedl, za Force Team Jeseník, Rostislav Brokeš. Představil mapu 
areálu – depo, starty, trasy a další opěrné body v plánu projektu. Aktuálně s geodetem 
zaměřují a zanáší trasy do projektové mapy. P. Baďura, za Fénix Ski Team Jeseník, 
představil horní kopcovitou část. Parkoviště a realizaci dvou pevných stanovišť. 

Otázku zasněžování areálu představil pan Baďura. Výrobu sněhu plánují zajistit 
vodou z nádrží s využitím zásobníků pro budoucí použití. Pro uchovávání sněhu je 
výhodná i geografická pozice areálu. Vzhledem k třetímu nejníže položenému areálu 
v republice se dle prezentace jeví tato varianta jako nejekonomičtější. 

Dotaz na osvětlení vznesl pan Malysa – Dle vyjádření obou zástupců je primárně 
plánováno nasvětlit asfaltový okruh – další osvětlení jednotlivých tras bude 
naplánováno jednotlivých etapách dle finančních prostředků.  

Dotaz na provoz pro školy, školky a veřejnost vznesl pan Malysa – Areál bude 
z popisu zástupců využíván k tréninkové činnosti až po školní výuce, tedy bude celé 
dopoledne volný pro školy a veřejnost. V odpoledních časech a dle sezónního vytížení 
bude užívání areálu veřejností dojednáno režimově a dle organizaci tréninkových 
jednotek zainteresovaných organizací.  

Dotaz na další postup při realizaci vznesla paní Peitlová – Dle popisu pana 
Baďury následuje vizualizace s projektovým pracovníkem, zpracování parametrů, 
zajištění prudkých svahů s projektantem a určení náklonu jednotlivých zatáček.  

Předsedkyně paní Sekotová vznesla dotaz na umístění areálů v zóně CHKO – Pan 
Brokeš popsal již zaplacený biologický průzkum, čeká se na přesné definování tras. Od 
CHKO je již vyhotoveno kladné stanovisko.  

Dotaz od komise na cílení projektu na dotační programy ze zdrojů Národní 
sportovní agentury či Olomouckého kraje. – Z vyjádření zástupců v roce 2024 aktuálně 
neplánují podání žádostí vzhledem k prvopočáteční fázi projektu. V následných letech 
plánují využívat dalšího finančního zdrojování z dotačních titulů.  



Dotaz od komise na parametry – pan Baďura popisoval rozdílnost potřeb pro 
cyklistiku a lyžaře, kdy pro cyklisty nejsou parametry oproti lyžařům tak přísné. Okruh 
bude splňovat standardy pro pořádání lyžařských závodů na celorepublikové úrovni. 
Pro Cyklokros tratě splňují veškeré parametry a můžou se zde pořádat závody od 
republikových po evropské.   

Dotaz komise na zajištění obsluhy a provozu areálu – Zajištění celoročního provozu 
vidí zástupci v jednom plném úvazku. Vzniklo by tím nové pracovní místo.  Jedná se 
převážně o údržbu areálu a práci s technikou. Jako možnou variantu vidí zástupci 
v tomto bodě propojení se Sdružením cestovního ruchu Jeseníky. 
 

- Komise bere na vědomí informace a doporučí radě projekt podpořit.  
- Pan Brokeš dodá harmonogram etapizace.  

 

3. Koncepce sportu  

Rostislav Brokeš s p. Peitlovou představili zákonné povinnosti koncepce sportu a její 
historický vývoj v Jeseníku, kdy v roce 2018 vznikla původní strategie.  V roce 2022 ji 
aktualizoval do aktuálních dat R. Brokeš – aktualizaci zašle k náhledu komisi.   

Aktuálně probíhá sportovní Benchmarking v rámci kterého bude porovnání 
financování sportovních aktivit v různých městech. Na podzim budou výsledky, které 
bude možné zařadit do aktualizace koncepce. Plán koncepce sportu na další plánované 
období by měl být aktualizovaný na r. 2024.  

 

- P. Koukal do příštího setkání zašle – návrh úprav, původní koncepci. Seznam 
aktérů sportu.  

- Členové komise se na příští schůzku zamyslí nad SWOT analýzou.  
- Zpracování výhledu města (záměry, vize, investice, výstavba…) 
- Zpracování analytické části 
- Zpracování přehledu pořadatelů. 
- Výsledkem plnění stanovených bodů bude zadání dat do zpracování 

aktualizované koncepce.  
 

4. Kontrola naplňování cílů a strategie školství města Jeseník 
 

- Akční plán na školní rok   
- Spolupráce při dotačních výzvách 

 

5. Tvorba plánu činnosti 
 

- David Koukal zašle po zpracování s předsedkyní p. Sekotovou návrh plánu činnosti 

komise na rok 2023 

 

6. Výsledky dotazníkového šeření odboru Školství 

P. Peitlová prezentovala výsledky dotazníkového šetření u žáků 9. tříd v Jeseníku. 
Výsledkem byl odliv studentů za obory, které v okrese nejsou přístupné. Kvůli volným 
kapacitám v jiných částech kraje v zájmových oborech není plánováno rozšíření těchto 
oborů na Jesenicko.  



Dle dotazníkového šetření je největší zájem o otevření zdravotnických a 
pedagogických oborů.  
 

 

7. Mapa Zš Jeseník  
 

Ve dnech 10. - 27.1  proběhlo v Základní škole Jeseník dotazníkové šetření od společnosti 

SCIO s názvem Mapa školy. Šetření zjišťovalo komplexní zpětnou vazbu na fungování školy 

od žáků, učitelů, rodičů a provozních zaměstnanců. Šetření bylo anonymní.  Výstupy z něj lze 

srovnávat s výsledky dalších zapojených škol po celé ČR. Disponujeme nyní zpětnou vazbou 

v jednotlivých třídách a na jednotlivých pracovištích a také obecnými výsledky šetření, které 

jsou předloženy v podkladových materiálech. Obecně lze z výsledků pojmenovat silné stránky 

školy a také stránky, které si zaslouží větší pozornost. Do dalšího setkání zašle tajemník 

komise prezentovaná data. Souhrnné výsledky z dotazníkového šetření uvedl v prezentaci pan 

Liberda. Definoval silná a slabá místa a zaměření směru podpory školství v Jeseníku.  

 

8. Různé 
8.1. Bazén Česká Ves -  Během letního období, kdy je návštěvnost 

krytého bazénu minimální, bude bazén uzavřen. V tomto období bude projednáno 
vzhledem k aktuálním cenám energií a technického stavu bazénu, zda bazén opětovně 
v září otevře, či to pro něj bude ekonomicky neudržitelné. Současně sebude řešit o 
možném navýšení dotací z rozpočtu města Jeseník. P. Liberda definoval problém i 
s kapacitou místního bazénu a financováním, kdy škola musí hradit výuku z prostředků 
na provoz.  

 
5.2 Kluziště – Aktuálně se řeší technický stav a údržba hřiště. Jako jednu 

z možností úpravy hřiště uvádí pan Macík zabetonování chladících obvodů do betonové 

základové desky. Další technickou záležitostí je zajištění zastřešení kluziště. Aktuálně jsou 

zjišťovány jednotlivé návrhy na konstrukční zajištění hřiště.  

9. Stanovení termínu třetího setkání  

Další termín setkání určila Komise pro sport a vzdělávání na čtvrteční datum 4. 5. 2023 

opětovně v 15:30 v budově IPOS. 

 

10. Závěr 
 

Usnesení: 
Komise pro vzdělávání a sport vzala na vědomí informace o projektovém záměru 
Arény individuálních sportů a doporučuje radě města projekt podpořit.  
 

 
V Jeseníku dne 27. 3. 2023 
Zapsal: David Koukal      
       Hana Sekotová – předsedkyně komise, v.r. 


